
Sprekersplein gemeenteraad van Venlo op 10 november 2021

Overwegingen en aanbevelingen Watersportvereniging De Maas (WSV)

• WSV De Maas bestaat 90 jaar. Het is een bloeiende watersportvereniging met 350 leden 
waarvan de meesten uit de gemeente Venlo komen. Dankzij zelfwerkzaamheid en de inzet 
van veel vrijwilligers hebben wij een mooie en uitstekend geoutilleerde jachthaven. De 
belangstelling voor een ligplaats in Venlo is groot. Al vele jaren hebben we een wachtlijst.  

• Onze  jachthaven staat in de wereld van watersporters hoog aangeschreven. De sfeer en de 
goede service, de uitgebreide faciliteiten en een uitstekend restaurant compenseren 
ruimschoots de minder optimale ligging tussen de autobaan en de industriehaven.

• WSV De Maas beheert voor de gemeente Venlo de stadshaven aan de Maasboulevard en de 
samenwerking met de gemeente is goed.

• Jaarlijks overnachten er bij WSV De Maas ongeveer 10.000 toeristen op hun boot of in een 
camper. WSV De Maas heeft voor Venlo dan ook een belangrijk aandeel in de gemeentelijke 
beleidsterreinen Toerisme, Recreatie en Sport. 

• De vereniging kent een breed watersportaanbod zoals motorbootvaren, zeilen, roeien, 
sloeproeien, waterskiën en speedbootvaren.

• Wij ondersteunen de Venlose studenten roeivereniging Notos. Ze maken gebruik van onze 
accommodatie en onze roeiboten. Notos heeft momenteel 40 leden en ze hebben een 
ledenstop omdat ze de snelle groei niet aankunnen. Voor Venlo is dit een vereniging van 
strategisch belang, want studenten roeien. Op de middellange termijn zal Notos, net als de 
roeiafdeling van WSV De Maas, een eigen accommodatie willen hebben en wij adviseren om 
daar nu al rekening mee te houden. 

• Wij begrijpen dat Venlo de industriehaven wil uitbreiden. WSV De Maas werkt constructief 
mee aan de verkenningen van mogelijke locaties voor de uitplaatsing van de jachthaven. 
Graag zouden wij een locatie willen hebben die qua omvang minstens zo groot is als de 
huidige locatie, met ongeveer dezelfde faciliteiten, met een veilige en als het kan grotere 
oefenplas en dichter bij de stad.

Maaswaard:

Deze locatie is te klein om alle activiteiten op een locatie te kunnen huisvesten. Daarom valt voor  
WSV De Maas deze locatie af. 

Lomm:

Deze locatie heeft een fantastische oefenplas met uitgebreide mogelijkheden voor watersporters. De 
jachthaven zou o.i. aan de zuidkant van de grote plas gepositioneerd moeten worden, zo dicht 
mogelijk bij de stad, in de luwte van de hoge grond en niet in de te kleine noordelijke geul. De 
afstand tot het centrum van de stad is echter te groot, met name voor de  jeugdleden en de 
studenten. Ook passanten die op doorvaart Venlo willen bezoeken zullen hier niet afmeren. Ze willen 
de stad Venlo aandoen en meren dan niet af in het dorp Lomm. 

Raaijeind:



Deze locatie is mooi gelegen, ongeveer 1 km verder van het centrum en is groot genoeg. De overlast 
van de autobaan zal ongeveer gelijk zijn. Het zandoverslagbedrijf zal de komende 15 jaar wel voor 
overlast zorgen. Vanwege de veiligheid is het twijfelachtig of er gelijkertijd een jachthaven met twee 
roeiverenigingen kan liggen. Het terrein ligt in de gemeente Horst aan de Maas en WSV De Maas wil 
een Venlose vereniging blijven. Raaijeind heeft niet onze voorkeur. 

Océ- Weerd:

Deze locatie heeft onze voorkeur. Ze ligt dicht bij de stad, aan een toeristische fiets- en wandelroute 
en er is ruimte genoeg voor een grote oefenplas en de noodzakelijke haventerreinen. Door de ligging 
op wandelafstand van de stad zal het aantal passanten toenemen en zullen er meer Venlonaren, en 
studenten kiezen voor de watersport.  

Tot slot:

Wij realiseren ons dat het nog vele jaren zal duren voor wij een nieuwe locatie hebben. We praten 
hier met de gemeente al meer dan 10 jaar over en er zal nog veel water door de Maas gaan voor het 
zover is. Het besturen van een grote watersportvereniging is lastig als je weet dat je weg moet maar 
de verhuisplanning niet kent. Wij blijven onze jachthaven goed onderhouden en vervangen 
onderdelen die daaraan toe zijn. Vanwege veiligheid zijn we nu gestart met het vernieuwen van de 
steigers een eerste investering van 200.000 euro van een totaal pakket van 900.000 euro.

Wij weten dat de Océ-Weerd een dure variant is. Toch pleiten wij ervoor om deze locatie te kiezen. 
Het is een keuze voor vele decennia, met sportief en toeristisch een grote potentie en met de meeste 
toegevoegde waarde voor de stad Venlo en de leden van WSV De Maas.

Wij pleiten voor een zo groot mogelijk watersportcentrum met ruimte voor toekomstige groei, dat 
geschikt is voor het huisvesten van alle Venlose watersportverenigingen, dicht bij de stad en met 
behoud van de eigen identiteit van de verschillende watersportverenigingen. 

Het zou mooi zijn als we de opening van deze nieuwe jachthaven kunnen combineren met ons 100 
jarig bestaansfeest.   
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